
 

 

 

Fråga till Samhällsutvecklingsnämndens ordförande  

 

Kommer det att skapas boendeparkeringar? 

 

I juni 2022 lämnade Socialdemokraterna in ett ledamotsinitiativ i Samhällsutvecklingsnämnden om 
att bygga fler p-platser. 

Vi ville ge förvaltningen i uppdrag att utreda anläggning och införande av långtidsparkering och 
boendeparkeringar i Knivsta och Alsike tätorter.  

Bakgrunden var självfallet att behovet av boendeparkeringar inte uppfylldes av de  befintliga 
parkeringar som fanns. Parkeringsnormen på 0.6 är låg,  busstrafiken är ännu inte utbyggd i hela 
kommunen, det är många år kvar tills vi har en station i Alsike och tågtrafiken fungerar för tillfället 
sämre än någonsin.  

Antalet pendlarparkeringsplatser upplevdes som tillräckliga och det fanns parkeringsplatser för de 
som bor utanför tätorten och behövde åka in till Knivsta centrum för att uträtta ärenden.  

Det som saknades, och fortfarande saknas är  tillräckligt med parkeringsplatser för de boende i 
Knivsta som har behov att parkera sina fordon en längre tid än 48 timmar. Även området runt 
Trunstavägen har få boendeparkeringar och situationen förväntas att ytterligare  försvåras då kv. 
Segerdal och resterande del av Centrala Ängby byggts färdigt. 

För två veckor sedan kunde vi läsa i tidningen att nu ska det byggas fler pendlarparkeringar. 
Boendeparkeringar nämns inte. 

 

Min fråga till Samhällsutvecklingsnämndens ordförande är därför: 

Kommer styret att skapa boende- och långtidsparkeringar för att underlätta för de som flyttat in i 
lägenheterna i Knivsta centrum? 
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